

September Newsletter



[View this email in your browser](#)

CAHK Activity 聯會活動

CAHK 2025 Annual General Meeting held successfully 香港通訊業聯會2025年週年股東大會成功舉行



CAHK 2025 Annual General Meeting was successfully held on 10 September.

Under the leadership of Chairman Mr. Kenneth Lau, we presented a comprehensive report on the association's progress over the past year. Key highlights included:

- Growth in membership and business networking initiatives
- Policy recommendation proposals to HKSAR Gov't for the ICT sector
- Public and industry relations enhancement

- Financial updates for the fiscal year 2024–2025 by Treasurer & Vice-Chairman Mr. Alex Wong

We sincerely thank our EXCO members, Honorary Advisors, and members for their unwavering support and active participation. A special note of appreciation goes to HKBN for generously hosting the meeting.

香港通訊業聯會2025年週年股東大會已於9月10日順利舉行。在主席劉貴顯先生的帶領下，我們匯報過去一年本會的各项進展，重點包括：

- 會員規模擴展及商務交流項目推進
- 向香港特別行政區政府提交通訊業政策建議
- 公眾與業界關係強化成果
- 由司庫及副主席黃家恆先生匯報2024–2025財政年度財務狀況

我們衷心感謝執行委員會成員、名譽顧問及所有會員一直以來的堅定支持和積極參與。特別鳴謝香港寬頻慷慨提供場地支援本次會議。

Enhancement of the CAHK's Executive Committee Structure 香港通訊業聯會完善執行委員會架構



CAHK welcomes 6 new members to join the executive committee, the enhanced EXCO structure details for term 2024-2026 are as follows:

- Established a new AI Group, with Mr. Henry Yuen, company representative of **Amazon Web Services Hong Kong Limited**, Mr. Tom Cheng, company representative of **LPS**, and Mr. Eric Yu, company representative of **Ricoh Hong Kong Limited**, appointed as presidents of the group.
- Established a new Data Centre Group, with Mr. Franco Lan, company representative of **Equinix Hong Kong Limited**, and Mr. Walter Ngan, company representative of **Towngas Telecommunication Company Limited**, appointed as presidents of the group.
- International Telecom Affairs Group has been renamed to International Carrier Group, with Mr. Vincent Ho, company representative of **China Mobile International Limited**, has joined the group as the president.

香港通訊業聯會歡迎6位新成員加入執行委員會，並完善2024-2026年度執行委員會架構。架構即時生效，本次調整內容為：

- 增添人工智能小組，新增**Amazon Web Services Hong Kong Limited**代表袁蔚豪先生、**LPS**代表鄭詠灝先生以及**理光（香港）有限公司**代表余家傑先生任小組總裁。
- 增添數據中心小組，新增**Equinix Hong Kong Limited**代表藍建基先生及**名氣通電訊有限公司**代表顏慶華先生任小組總裁。
- 國際電訊事務小組更名為國際營運商小組，新增成員**中國移動國際有限公司**代表何家輝先生任小組總裁。

CAHK Supports IEEE Hong Kong 6G Wireless Summit 2025 香港通訊業聯會支持IEEE Hong Kong 6G Wireless Summit 2025



As one of the supporting organisation, CAHK participated in the IEEE Hong Kong 6G Wireless Summit, held on 11–12 September, 2025. Our Honorary Advisor, Dr. Jolly Wong, moderated the session titled '6G Enabled Low Altitude Economy: Opportunities and Challenges', and Mr. Stephen Ho, Honorary Chairman of CAHK, was also a featured speaker in this session.

We would like to extend our heartfelt thanks to the organising team and the distinguished speakers for their remarkable contributions.

作為支持機構之一，香港通訊業聯會參與了於2025年9月11日至12日舉行的「IEEE Hong Kong 6G Wireless Summit 2025」。本會名譽顧問黃振球博士主持了「6G驅動低空經濟：機遇與挑戰」專題研討環節，而名譽主席何偉中先生亦應邀擔任該環節的講者。在此亦衷心感謝籌辦團隊及各位傑出演講者的卓越貢獻。

**Webinar On Competition Ordinance (Conducted In Cantonese)
競爭事務委員會舉辦《競爭條例》網上講座**

競爭事務委員會舉辦《競爭條例》網上講座（以廣東話進行）——聯會鼓勵會員優先報名！

活動詳情

日期：2025年10月22日（星期三）

時間：下午3時30分至5時30分

形式：此網上講座將以Zoom進行

內容：《競爭條例》主要內容、《條例》下該做及不該做的事、如何辨識市場上的反競爭行為、《寬待政策》與《合作及和解政策》、競爭法案例分享等。

如有查詢，請電郵至event@compcomm.hk或致電3462 2118

報名網址：[香港競爭事務委員會](#)

Supporting Activities 聯會支持活動



CPC Solutions Day 2025

Theme: NEW MiIND for a Connected Future | Beyond AI + Security

Date and Time: 15-Oct, 2025 (Wednesday) @ 11:45pm – 1:45pm (for exclusive executive luncheon); 1:30 – 17:30 (for conference programs)

Venue: Ritz Carlton @ Kowloon Station

Co-event organizers: CITIC Telecom CPC + Ecosystem partners (Fortinet, Check Point, Green Radar, Blackpanda, Sangfor, Yunke China and Vodatel)

For details: [Your Trusted ICT Solution Partner | CITIC TELECOM CPC](#)

For registration: [CITIC TELECOM CPC](#) | [Event Management System](#)



DALA Awards 2025—Hong Kong's Annual Data & AI Flagship Recognition

Celebrate innovation, excellence and vision in Data & AI at #DALAAwards2025. Open to individuals, SMEs, corporates, and enablers - this is the stage for leaders to showcase their achievements and breakthroughs!

Apply now: <https://dalahk.org/2025-dala-awards/>

Application Fee: HK\$1,000 (SME); HK\$2,000 (Corporate/Enabler)

Deadline: **30 September, 2025**

DALA Awards 現正接受報名中。無論你是個人、中小企、企業或服務商，#DALAAwards2025等待您展示突破與成就。

立即參加：<https://dalahk.org/2025-dala-awards/>

報名費：中小企 HK\$1,000；企業方案服務商 HK\$2,000

截止日期：**2025年9月30日**



The poster for the NextGen Innovations: AI/Security/Smart Office Conference features a blue and white design. At the top, the HKITF logo is on the left, and the title 'NextGen Innovations: AI/Security/Smart Office' is in the center. Below the title, the date and time '2025.9.23 3:15 - 5:30pm' and the venue 'HKU iCube, 4005-7, 40/F, Two Exchange Square, Central' are listed. The poster is divided into two main sections: 'Speakers' on the left and 'Panel Discussion' on the right. Each section includes a grid of speaker portraits with their names and titles. The 'Speakers' section lists Mr. Ivan Kwok, Mr. Johnny Wong, and Mr. Godwin Lo. The 'Panel Discussion' section lists Dr. Chung Ng as the Facilitator and five other speakers: Mr. Michael So, Mr. Wilson Kwok, Professor Francis Chin, and Mr. Fred Shue. At the bottom, there are logos for sponsors (Canon, Check Point, TGT) and supporting organizations (HKU, HKI, etc.).

(Cantonese only) NextGen Innovations : AI | Security | Smart Office Conference

在數碼轉型的浪潮中，工作不單需要科技的升級，更是人與創新的融合。現誠摯邀請您參與這場前瞻性的研討會，探索人工智慧的應用、網絡安全以及智慧辦公室的未來藍圖。

日期：2025年9月23日（星期二）

時間：下午3:15 至 5:30

地點：HKU iCube，香港中環交易廣場第二座40樓4005-07室

主禮嘉賓：黃志光專員，JP，數碼政策專員

立即報名：[點此預約座位](#)

活動議程：[查看詳細流程](#)

Member Information 會員資訊

We are pleased to announce [Amazon Web Services Hong Kong Limited](#), and its company representative Mr. Henry Yuen, as our new full company member. Welcome!

聯會摯誠歡迎[Amazon Web Services Hong Kong Limited](#)及其公司代表袁蔚豪先生加入，成為公司會員！

CAHK Member Market Place 聯會會員市場推廣

MARKET PLACE BY MEMBERS

Market Place by Members is your free and alternative promotion space. Use it, make the space works for you.

CAHK Full or Associate Members are entitled to One Free-of-charge Advertisement each year!

The Free Advertisement can be an introduction of the products or services of your organization, or promotion of your anchor campaign.

Specifications of the Free Advertisement:
File format: JPG/PNG(300dpi)

If interested, please contact the editor at info@cahk.hk for further discussion.

Remarks

1. The free-of-charge advertisement space is limited, so it is first come, first served.
2. Materials deadline is 25th of each month.
3. CAHK has the sole discretion right to approve, edit and decide on the placement of advertisements, and will not be held any liability for advertisement errors or any subsequent loss or damage caused thereof.

Communications Association of Hong Kong 香港通訊業聯會

Tel: [2504 2732](tel:25042732)

Email: info@cahk.hk

This message was sent to officer@cahk.hk by info@cahk.hk
Fo Tan Railway House, No. 9 Lok King Street, Fo Tan, N.T., Hong Kong,

 **Verified Unsubscribe** SM [Unsubscribe](#)

This is a Test Email only.

This message was sent for the sole purpose of testing a draft message.